الصورة الشخصية

# الاسم: إبراهيم بن علي آل عقيل القسم: الإدارة العامه

هاتف المكتب : البريد الإلكتروني الرسمي : ibaloqail@nu.edu.sa الموقع الإلكتروني ( إن وجد ) :

## نبذة تعريفية

بدأت مسيرتي الاكاديمية في المملكة العربية السعودية كمعيد ولاحقاً كمحاضر، وحالياً كأستاذ مساعد. عملت أيضاً كمعيد لدى جامعة مانشستر المملكة المتحدة في كلية العلوم الإنسانية: قسم البيئة والتعليم والتنمية من عام 2019 إلى 2022. حصلت على درجة البكالوريوس في الإدارة العامه من جامعة نجران، المملكة العربية السعودية. وحصلت على درجة الماجستير في تخصص الإدارة العامه من جامعة بورتسموث، المملكة المتحدة، كما حصلت على دكتوراة الفلسفة في سياسات التنمية والإدارة من جامعة مانشستر، المملكة المتحدة.

## المؤهلات

- دكتوراه الفلسفة في سياسات التنمية والإدارة جامعة مانشستر المملكة المتحدة 2022
  - ماجستير في الإدارة العامة جامعة بورتسموث المملكة المتحدة 2016
  - بكالوريوس في الإدارة العامة جامعة نجران المملكة العربية السعودية 2013
- شهادة في اللغة الإنجليزية الأكاديمية المتخصصة للدراسات العليا في المملكة المتحدة − 2016
  - الشهادة الدولية في مهارات تقنية المعلومات، المملكة العربية السعودية 2012

# الإهتمامات البحثية

الإدارة العامة والسياسة، إدارة التنمية، التغيير التنظيمي، إدارة الموارد البشرية ، الإدارة العامة الجديدة ، إصلاح القطاع العام، الخصخصة.

النشر العلمي

لا يوجد

الأنشطة الأخرى

المشاركة في عضوية اللجان بالقسم والكلية، عضو لجنة البحث العلمي.

# Name: IBRAHIM ALI Department: College of Administrative Sciences

**Personal Picture** 

Tel:

E-mail: ibaloqail@nu.edu.sa Web Site (Optional):

#### **Professional Summary**

My academic career started in Saudi Arabia as a teaching assistant, later as a lecturer, and currently as an assistant professor. I also worked as a teaching assistant at the University of Manchester, United Kingdom, in the Faculty of Humanities: School of Environment, Education, and Development, from 2019 to 2022. I gained a bachelor's degree in Public Administration from Najran University, Saudi Arabia. Additionally, I gained a Master's degree in Public Administration from the University of Portsmouth, UK, and a Ph.D. in Development Policy and Management from the University of Manchester, UK.

#### Qualifications

Doctor of Philosophy in Development Policy and Management, University of Manchester, UK, 2022.

Master of Public Administration, University of Portsmouth, UK, 2016.

Bachelor of Public Administration, Najran University, Saudi Arabia, 2013.

Certificate in Specialist Academic English for Postgraduate UK, 2016.

International Certificate in IT Skills Foundation (Advanced Level Certificate), KSA-2012.

#### Research Interests

Public Administration and Policy, Development Management, Organizational Change, Human Resource Management, New Public Management, Public Sector Reform, and Privatization.

#### **Publications**

#### Other Activities

Participation in the membership of committees in the department and college; member of the Scientific Research Committee.